
DEMOKRATSKA PARTUA

SOCUAUSTA CRNEGORE

SKUPSTINA CRNEGORE

Predsjedniku

Ivanu Brajovicu

CRNA GORA

skupS-tina crne gore
1  PniMUENO;

10 • 20 GDn.

KLASIFIKACIONf

BHOJ:

veZA:

EPA:

SKRACENICA; PRILOG:

81000 Podgorica
Bulevar Sv. Petra Cetinjskog 10

tel: 020/242 161

faks:020/247 572

e-mail: klub.dps@skupstina.me

Broj:

Datum,

Na osnovu clana 187 1 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Ministru Osmanu

Nurkovicu, postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

Ministre Nurkovicu, da 11 ocekujete da ce radovi na prioritetnoj dionici

Smokovac - Matesevo bit! zavrseni u predvidenom roku odnosno

SO.septembra 2020. godine?

Obrazlozenje cu dati na Sjednici Skupstine.

Odgovortrazim i u pisanoj formi.
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U skladu sa Poslovnikom Skupstine Crne Gore, u prilogu dostavljamo odgovor na poslanicko
pitanje poslanika Milosa Nikolica, koje je postavljeno u pisanoj formi prije sjednice Skupstine
Crne Gore, zakazane za 30. oktobar 2019. godine.
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Broj: 34/19-01-8596/2 Podgorica,14. novembar 2019. godine

SKUPSTINA CRNE GORE

PODGORICA

PREDNIET: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Milosa Nikolica

Skupstini Crne Gore zakazanoj za 30. oktobar 2019. godine, poslanik Milos Nikolic, dostavio
je u pisanoj form) sljedece

POSLANICKO PITANJE

"Da li ocekujete da ce radovi na prioritetnoj dionici Smokovac-Matesevo, bit! zavrseni u
predvidenom roku odnosno 30. septembra 2020. godine?"

Na postavljeno pitanje, Ministarstvo saobracaja i pomorstva daje

ODGOVOR

Kao sto jejavnosti vec poznato novodefinisani rok za realizaciju dionice Smokovac-Matesevo
autoputa Bar-Boljare je 30. septembar 2020. godine, ali do tada je jos dug vremenski period
da bismo u ovom periodu licitiraii sa danima zavrsetka projekta koji ce nesumnjivo 1 biti
zavrsen. Ono na cemu se od pocetka insistira - kvalitet, bezbjednost, dugotrajnost 1 puna
funkcionalnost radova, ostaje i dalje imperativ Vlade kao Investitora i to je ono na sto
fokusiramo svoju paznju kada je rijec o prioritetnoj dionici Smokovac-Matesevo.

Kako vise nije upitno da li ce se prioritetna dionica Smokovac-Matesevo i zavrsiti, Vlada fokus
paznje pomjera prema stvaranju preduslova za pocetak reaiizacije ostalih dionica autoputa
Bar-Boljare, prioritetno na potezu od Mateseva do Andrijevice sto je i logican gradevinski i
funkcionalan nastavak tekuce investicije, i za koju je u toku izrada Idejnog projekta i prateceg
Elaborate procjene uticaja na zivotnu sredinu i drustvo koja bi trebala biti zavrsena tokorn
sljedece godine. Svi zainteresovani subjekti se javno pozivaju da ispolje svoje interesovarije i
predloze svoje usiove i modele za realizaciju ostalih dionica autoputa Bar-Boijare, na principima
privatno-javnog partnerstva, na bazi najbolje medunarodne prakse, i uz postovanje principa
jednakog tretmana, slobodne konkurencije i nediskriminacije. U toj utakmici nece biti poviascenih
igraca, a cijena i rokovi, te kvalitet rada, iskustvo i referentnost ce biti jedine preporuke koje cemo
cijeniti'kao Investitor. Fred nama je obiman i odgovoran posao kako bismo multidisciplinarno
sagledali pripremne aktivnostl reaiizacije i ostalih dionica autoputa Bar-Boljare. te definisali
optimalne usiove, modele i procedure reaiizacije u skladu sa najboljom medunarodnom praksom,
oslanjajuci se kao i do sada prioritetno na misljenja, stavove i preporuke struke.
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